
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1535
Set i lyset af, at transportministeren har tilkendegivet, at den danske regering
er villig til at tage en sag ved EU-domstolen om cabotagereglerne, mener mi-
nisteren så ikke, at det kunne være gavnligt at få en samlet opgørelse over,
hvor mange overtrædelser af cabotagereglerne, færdselsreglerne samt sigtel-
ser for spiritus- og narkokørsel, som udenlandske erhvervschauffører står for
sammenlignet med danske erhvervschauffører, og vil ministeren i bekræften-
de fald tage initiativ til at sikre, at en sådan opgørelse offentliggøres hurtigst
muligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2013-14
REU Alm.del  Spørgsmål 1535
Offentligt


